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Oslo Skikrets
Protokoll fra Styremøte 1/2025

Sted: Ullevaal stadion - NSF

Dato: 21. januar 2025, 18:00

Deltakere: Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs (styrets leder), Linda Vist (styrets nestleder), Carlo Brömel
(styremedlem), Finn Espen Sælleg (styremedlem), Hege Margrethe Furfjord (styremedlem),
Karianne Løken (styremedlem), Mette Sannes (styremedlem), Morten V Eriksen
(styremedlem) og Christine Fossaa Utne (varamedlem)

Deltok ikke: Geir Olsen (styremedlem), Kristian Kjelman (styremedlem) og Tobias Torrissen (varamedlem)

Møteleder: Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Status økonomi

Avklaring rundt barnehage regningen er gjort og den blir delt ca 50/50.
Dette har ikke kommet frem i siste rapport så det vil bli et lite overskudd i regnskapet slik det ser ut nå.

Ellers ingen kommentarer.

Administrasjonen sender rapport til hver gren på deres oversikt på regnskapet.

4. Fordeling av deltakeravgift mellom grenene

Nytt forslag blir lagt frem for styret hvor nye oppdaterte tall blir lagt inn.

Linda og lager en skriftlig beskrivelse som vedlegg til modellen og saken.
Styret vil følge med på videre utvikling på deltakere til renn i kretsen med tanke på inntekter til klubbene. Er det
en for lav påmeldingsavgift slik det er i dag? Ikke endret de siste 6 årene.

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslaget på ny modell ble VEDTATT enstemmig.

5. Status Kretsleder

Ingrid informerte styret om saker i kretsleder møtene og fra utvalgene.
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6. Status Oslo SkikretsTing 2025

Alle styremedlemmene tenker ut aktuelle personer som kan bidra med noe faglig stoff til kretstinget som
foredrag, innlegg etc.

Administrasjonen avsjekker om Roar Karlsen fortsatt kan være med i ordenskolegiet

Mette og administrasjonen oppdatere hjemmesiden på hvilke hedringer som nå er gjeldene.

Vårmøter i grener i forkant av kretstinget:
Alpint har vårmøte 6 mai
Langrenn har vårmøte 19 mai
Grenene melder inn dato for deres vårmøter.

Ønsker og ta opp på neste styremøte om man kan forenkle Årsrapporten/Årsberetningen fra grenene slik at den
blir kortere i innhold.

7. Oppfølging av strategi fra Norges skiforbund

Styreleder gir en tilbakemelding til NSF sentralt (Berit) om at fristen må utvides til etter kretstinget, kan ikke
sende dette før kretstinget (Oslo Skikrets) vedtar ny strategi.
Styret ser på NSF strategien inn i kretsens nye planer. 
Hege lager en et oppsett på videre prosess frem til neste styremøte

Oppfølgingssak

Styreleder gir en tilbakemelding til NSF sentralt (Berit) om at fristen må utvides til etter kretstinget, kan ikke
sende dette før kretstinget (Oslo Skikrets) vedtar ny strategi.
Styret ser på NSF strategien inn i kretsens nye planer. 
Hege lager en et oppsett på videre prosess frem til neste styremøte

Ansvarlig for oppfølging: Hege Margrethe Furfjord

Oppfølgingsdato: 4. mar. 2025

8. Rekrutering

Mette informerer om rekrutteringsarbeidet i kretsen

Ønske fra styret om å få lage en side på hjemmesiden til OSK hvor det legges ut bilder av utstyret vi har til utlån
- lage en nyhetssak om dette som sendes alle klubbene.

Styret ønsker videre at administrasjonen lager en epost sak ang utstyret som kan lånes, med link til den
oppdaterte nye siden vår med bilder. Sendes alle klubbene i kretsen.

9. Para

Ansvarlig for para informerte om aktivitet og planer

10. Anlegg

Anleggs ansvarlig var ikke med på dagens styremøte og info blir flyttet til neste møte
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11. Grener

Grenene informerer generelt om status i gruppene.

Bør legges merke til:
Telemark opplever at de ikke får renn fordi det er for få utøvere og anleggene takker nei til å ha arrangementet
pga økonomisk tap. Dette bør det følges med på fremover som en utfordring for grenen.

12. Eventuelt

Ingen saker.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

21. januar 2025

Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

65f95f68a13235585318dffb

Linda Vist

65f9604ea13235585318e53e

Carlo Brömel

666abe632ebbab5e9c58a15d

Finn Espen Sælleg

666abdd56233aa5e5f1490ba

Hege Margrethe Furfjord

666abe3a6233aa5e5f14924c
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Karianne Løken

666abd0b62cb725e476a697f

Mette Sannes

666abd9caf175a5e84a61b95

Morten V Eriksen

5eeb2da03a104713ac0aedaf
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